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ΕΡΩΤΗΣΗ    
Προς: 1.   Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 2. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 3.  Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
 

Σύμφωνα με κοινή επιστολή που υπογράφουν ο Αντιπεριφερειάρχης Σερρών, ο 

Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Σερρών και όλοι οι Δήμαρχοι του Νομού Σερρών, 

υπάρχει αντικειμενική αδυναμία εφαρμογής του ΑΤΑΚ στις δηλώσεις ΟΣΔΕ σε 

μεγάλο μέρος των αγροτεμαχίων της περιοχής. 

Όπως επισημαίνεται στην επιστολή, λόγω της έλλειψης αναδασμών, της μη 

ολοκλήρωσης του Κτηματολογίου, της πολυδιάσπασης ιδιοκτησιών και άλλων 

πρακτικών δυσκολιών, εκτιμάται ότι μεγάλο μέρος των δηλώσεων κινδυνεύει να μην 

υποβληθεί, πλήττοντας άμεσα τους παραγωγούς με συνέπεια τη μαζική απώλεια 

ενισχύσεων και γενικότερες δυσμενείς επιπτώσεις στην αγροτική οικονομία του 

νομού. 

Οι ίδιοι προτείνουν την αναστολή ή την ελαστική εφαρμογή του μέτρου, με: 

- δυνατότητα προσωρινής αναγραφής τεμαχίων χωρίς ΑΤΑΚ, 

- αποδοχή υπεύθυνων δηλώσεων ή παραχωρητηρίων στις περιπτώσεις μη 
ιδιοκτησίας, 

- αναγνώριση της γεωργικής πραγματικότητας στις περιοχές χωρίς κτηματολόγιο ή με 
σοβαρές διοικητικές εκκρεμότητες. 

Επειδή η υποχρεωτική αναγραφή του ΑΤΑΚ, χωρίς να έχουν λυθεί πρώτα τα πρακτικά 
προβλήματα (Κτηματολόγιο, αναδασμοί, κληρονομικές διαφορές), τινάζει στον αέρα 
τα εισοδήματα των αγροτών μας – και μάλιστα σε μια συγκυρία που μεγάλο ποσοστό 
των εκτάσεών μας κινδυνεύει με αποκλεισμό, όπως επισημαίνουν οι φορείς, 

Επειδή η Πολιτεία οφείλει να λάβει υπόψη τις ιδιαιτερότητες του Νομού Σερρών και 
να διασφαλίσει ότι κανείς παραγωγός δεν θα στερηθεί τις ενισχύσεις του για λόγους 
γραφειοκρατικούς. Χρειάζονται άμεσες και πρακτικές λύσεις, με γνώμονα τη στήριξη 
του αγροτικού κόσμου, 
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Επειδή οι παραγωγοί έχουν ανάγκη από διαδικασίες που δεν θα τους εξαντλούν αλλά 
θα τους επιτρέπουν να κάνουν αυτό που γνωρίζουν καλά: να καλλιεργούν και να 
παράγουν, 

Ύστερα από τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί: 

1. Σε τι ενέργειες προτίθεστε να προβείτε για την αντιμετώπιση του 

προβλήματος εφαρμογής του ΑΤΑΚ στις δηλώσεις ΟΣΔΕ περιοχών του Ν. 

Σερρών; 

2. Μπορείτε να υιοθετήσετε κάποιες από τις λύσεις που προτείνονται στην 

επιστολή, έστω και προσωρινά, μέχρι να επιλυθεί οριστικά το πρόβλημα; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Θεόφιλος Λεονταρίδης 

Βουλευτής Σερρών 




